

聖依納爵堂報告

耶穌基督普世君王節

(22-11-2020)

1. 2020 年十月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 146,775，

支出：\$ 161,821，

結餘：**\$ - 15,046。**

有關上述收支細節，請參閱聖堂辦公室報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

2. 「教區視聽中心」派發《信仰 3+1》III DVD，歡迎教友在聖堂大門及聖堂辦事處外索取並自由捐獻，以支持中心製作費用。

3. 教友於「煉靈月」為亡者祈禱意向，可在彌撒後到聖堂辦公室外寫下祈禱意向。神父將於平日彌撒中為亡者祈禱奉獻。

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement

(Feast of Christ the King, 22-11-2020)

- 1 To commemorate the Holy Souls in Purgatory during November, faithful can write down their offerings in the booklet placed outside the chapel office. We will do the offerings during weekday masses.
- 2 The financial report for this chapel in October 2020 is as follows:

Income: \$146,775 ,

Expenses: \$ 161,821,

Deficit: **\$- 15,046**

*The above details has been posted on the notice board outside the chapel office & on the chapel website. Thanks for the generous support!

The above chapel announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website. Peace be with you all. God Bless.